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*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工及執事恭祝所有主內弟兄姐妹們農曆新年蒙福，萬事如意。本主日成人裝備訓練將暫停，會後請各位一同享用午餐與弟兄姐妹交誼。
二.
劉強國夫婦奉獻本主日午餐及蛋糕，以慶祝母親劉何寶珍伯母九十大壽，願神祝福他們一家。
三.
週三晚中英聯合祈禱會於2月14日晚8:00在教會舉行，為教會財務事工禱告，由孫文驄執事帶領。

四.
青年組查經聚會於每週三晚7:00在教會大堂舉行。

五. 青少年冬令營於2月16日至19日下週末在Crestline的Thousand Pines Christine Camp 舉行。青少年將於本週五下午2 pm離開教會上營地。請弟兄姊妹為天氣、安全、青少年及參與的同工們代禱。

六.
家長們請注意!  2月16日本週五晚上的兒童團契照常7:30舉行，並特別慶祝農曆新年。

七.
2月16日的青少年週五晚團契及「週五課業加強班」(T.G.I.F. Power Club)因青少年冬令營將暫停一次。2月23日週五恢復聚會。

八.
教會將於復活節主日舉行浸禮及接納新會員。凡已接受耶穌為個人救主並欲接受浸禮的弟兄姐妹，或您在其他教會受洗，並在本教會聚會六個月以上，歡迎您申請加入教會，請與教牧同工或辨公室聯絡。
九.
本教會將於3月10日週六下午12:30-5:00舉辦CPR and First Aid class訓練，專為兒童、青少年及長者事工的同工而設，由美國心臟協會主辦。每人收費40元，
另外費用則由教會補助。參加者年齡最低12歲。有意參加者請聯絡田士娟姊妹或Pastor Jay。
十.  
教會近期重要事工如下：




　　

2/16-19(週五至週一)
青少年冬令營


3/9-11 (週五至主日)
南灣華人教會聯合培靈會

3/10 (週六)
CPR/First Aid class

3/19-23 (週一至週五)
禱告週

3/24 (週六) 
教會清潔日

ANNOUNCEMENTS

1. 
Chinese New Year greetings and blessings to all from the church staff and all the deacons. No Equipping classes today. Lunch will be served immediately after the service. 
2.
Today’s lunch and cake are provided by Simon and Lisa Liu and the Liu family, in celebration of Mrs. Pao Cheng Liu, their mother’s 90th birthday. May God bless the Liu family. 
3.   Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 2/14 Wed. at    8 pm and led by Deacon William Sun on Finance ministry. 

4.
Young Adult Bible Study will meet on Wednesdays at 7 pm. 
5.
Youth Winter Camp is held from 2/16-19 next weekend at Thousand Pines in Crestline. Please meet at CCCSB this Friday at 2 pm to leave for camp. Please pray for the weather, safety and those who are attending. 
6.  
Attention Parents! Friday Night Children program will continue on 2/16 this Friday evening at 7:30 pm to celebrate Chinese New Year. 

7.  
Friday TGIF and Youth program will be cancelled on 2/16 this Friday due to the youth winter camp and will resume on 2/23 Friday.
8.
Baptism and Membership transfer will be held at Easter. For those who have accepted Christ and wish to be baptized, or those who have been baptized and have attended the Church for the past 6 months are eligible to transfer their membership, please contact the Pastoral Staff or the church office.

9.
Our church will host a CPR and First Aid class conducted by American Heart Assoc. for all those who are working with children, youth and elderly and are willing to be certified, on 3/10 Sat. from 12:30 – 5 pm. Fee per person is $40. The church will subsidize any additional cost. Min. age of participation is 12. Please contact Susie Chan or Pastor Jay if interested.  
10. Upcoming church events: 


2/16-19 Fri-Mon
Youth Winter Camp



3/9-11 Fri-Sun  
Joint South Bay Revival Meeting(Chinese)


3/10 Sat. 
CPR/First Aid class


3/19-23 Mon-Fri
All Church Prayer Week


3/24 Sat.
All Church Cleaning Day

